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Mondelinge vragen n.a.v. het bericht dat Scania overweegt een deel van de productie uit 
Zwolle te halen vanwege personeelsstakingen 
 

Zwolle, 29 okt. ‘18 
 
Geacht College, 
 
 
Maar liefst 2400 mensen verdienen iedere dag hun brood met werk bij vrachtwagenbouwer 
Scania. Dit maakt het bedrijf een enorm belangrijke partner voor de Zwolse economie. In De 
Stentor d.d. 27 okt. lezen we echter dat Scania door personeelsstakingen in Zwolle 
overweegt op termijn een deel van haar productie over te hevelen naar het Franse Angers.  
 
Doordat vakbonden en enkele activisten op de werkvloer het verpesten voor een zwijgende 
meerderheid op de werkvloer – die absoluut niet te spreken zou zijn over de staking – staan 
nu Zwolse banen op de tocht bij een bedrijf, dat al decennia bekend staat als goede, stabiele 
werkgever. De VVD wil deze banen voor Zwolle behouden en heeft daarom de volgende 
vragen: 
 

- Herkent het College het beeld dat Scania schetst waarin zij aangeeft genoodzaakt te 
zijn om te zoeken naar een stabielere vestigingslocatie; 

- Is het College bereid om de vakbonden te wijzen op het grote risico dat zij lopen met 
hun stakingsacties, juist voor de mensen die werk hebben en hun boterham 
verdienen bij Scania; 

- Vindt het College met de VVD dat de belangen van vakbonden niet gesteld mogen 
worden boven de belangen van een aantrekkelijk vestigingsklimaat en daarmee 
banen voor Zwollenaren; 

- Wil het College alles in het werk stellen om er voor te zorgen dat Scania als 
werkgever behouden blijft voor Zwolle? 

 
Namens de VVD fractie, 
 
 
Thom van Campen 
 


